

**RECREATION ACTIVITIES**

**娱乐活动**

NON-MOTORISED SEA SPORT 非机动性水上活动		PRICE (MYR) 价格 (MYR)	DURATION 时间	NOTE 备注
Surf Board	冲浪板	60	60 minutes 60 分钟	All water sports are provided with floating jackets 所有的水上活动都将提供救生衣
Body Board	趴板	25		
SUP Board	浆板	60		
Single Kayak	单人皮划艇	50		
Clear Kayak (Double)	透明皮划艇	99		

MOTORISED SEA ACTIVITY, BOAT TOURS & FISHING 机动性水上活动乘船游览 & 海钓		PRICE / PERSON (MYR) 价格 / 位 (MYR)	DETAILS 详情		NOTE 备注
One Stop Snorkelling 一站浮潜	1 hour 一小时旅程	80	Minimum 4 persons Departs daily: 9:00am and 2:00pm (except Friday departs at 2:30pm)	至少4成团 周六-周四出发时间 9.00am 和 2.00pm 星期五出发时间 2.30pm	Include: Mask, Snorkel, Water, Towel, Floating Jacket and Guide 包括：面镜·呼吸管·水·毛巾，救生衣和向导
Two Stop Snorkelling 两站浮潜	2 hours 两小时旅程	120			
Turtle Discovery Snorkelling Trip 寻找海龟之旅	1 hour 一小时旅程	70	Minimum 4 persons	至少4位成团	
Glass Bottom Boat Reef Tour 赏珊瑚之旅	Approx. 45 min 约45分钟	70	Minimum 4 persons Recommended For those who do not snorkel	至少4位成团 推荐给不想进行浮潜的人	
Island Hopping Redang-Perhentian-Lang Tengah -Redang 跳岛游 热浪岛-停泊岛-浪中岛-热浪岛	7 hours 7 个小时的旅程	295	Minimum 6 persons to confirm departure at 10:00am Lunch is not provided	至少6位成团 出发时间10:00am 午餐不包括在内	Includes: Mask, Snorkel, Water, Towel, Life Jacket and Guide 包括：面镜·呼吸管·水·毛巾，救生衣和向导
Fun Fishing Island Style Handheld Hook, Line and Sinker 海钓	Approx.3 hours 约3小时	160	Max 4 persons only Departs daily: 9.30am Subject to sea and weather conditions	最高人数：4位； 出发时间9.30am 根据当天海况和天气而定	Includes: Hand line and bait, floatation vest, cooler box, watered boatman Please order 1 hour in advance for packed lunch or snacks 将提供：手线·鱼饵·救生衣，车载冰箱和船长 午餐或小吃需提前一小时预约
Sunset Experience 日落体验	Approx.1 hour 一小时左右	180	Minimum 4 persons Departs daily: 6:30pm to 7:30pm	最少人数：4个人 出发时间：每日傍晚 6点半至7点半	Includes: Soft drinks and snacks 提供饮料和零食

Note : All of the above require one day booking in advance, except teambuilding which requires 2 weeks advance booking.  
注意：以上所有活动需提前一天预约。团队建设则需提前两星期预约。

Please note | Floating jackets are included for all boat trips • All boat & sea activities are subject to favourable sea & weather conditions • Fins are discouraged & not available for hire for snorkelling due to potential damage to corals & violation of local regulations • All activities are subject to hotel availability • Damage to equipments will be charged in full to the signee room or suite account • The resort reserves the right to change, amend or delete the above information without prior notice should it be deemed necessary.

请注意 | 所有水上活动以及乘船游览将会提供救生衣 • 所有船上以及海上活动将会视当天的天气状况以及海况而定 • 碍于当地法律因素，在进行浮潜/游泳时不可使用脚蹼 • 所有活动将视本度假村的情况而定 • 装备/器材破损或遗失将要求全额赔款，所游费用将会从借取人的账户/房间户口扣取 • 以上信息本度假村有权进行更改

**For further information on our Recreation activity experiences, please visit Recreation Centre, open daily from 8am to 7pm.**

**RECREATION ACTIVITIES**

**娱乐活动**

ACTIVITY LIST 活动列表	PRICE / PERSON (MYR) 价格 / 位 (MYR)	DETAILS 详情	
Mask & Snorkel 面镜 & 呼吸管	18 41	For 2 hours 两小时 Per day (9:00am to 5:00pm) 一天 9:00am-5:00pm	
Power Mask 面镜 (配有度数)	45 46	For 2 hours 两小时 Per day (9:00am to 5:00pm) 一天 9:00am-5:00pm	
Tennis Racket & Balls 网球拍与球	FOC 免费	Please return to Recreation Desk after use 使用后请归还活动中心	
Beach Volley, Sepak Takraw & Beach Soccer 沙滩排球/藤球&沙滩足球		Per set per hour (two rackets & 1 ball per set). Please return to the Recreation Desk after use. Extra hours will be charged accordingly. 每套每小时(包括两个球拍和一颗网球). 使用后请归还活动中心·超时将另算	
Nature Walk 自然漫步	30	Trek to Eagle Rock and view the Bay Low core hiking. Shoes required. 60 mins. 一小时行程·参观老鹰石·需自备鞋子	
Underwater Camera 防水相机	150	Per day - 8 hours – 9:00am to 5:00pm 一天八小时 9:00am-5:00pm	Transfer photo/video from memory card to USB Flash Drive 32GB - RM50 Transfer photo/video from Memory Card to email and/or customer's mobile storage - FOC 存储照片/视频U盘 (32GB) -每个MYR 50
	80	Half day – 9:00am to 12:00pm 半天四小时	
Adopt A Coral 珊瑚人工复育赞助	50	Per biscuit 一片珊瑚苗	

BOAT CHARTER SERVICE 水上交通		PRICE / PERSON (MYR) 价格 / 位 (MYR)	DURATION / DETAILS 时间 / 详情
Water taxi to Long Beach 水上的士到长滩 (拉古那)		112	Minimum 4 persons, maximum 8 persons per boat Pick up within 4 hours only (10:00am – 12:00pm) 人数 : 4-8人 活动时间四小时以内 (10:00am-12:00pm)
Small Fast Boat Maximum 8 persons 包船 (小船) 最高人数 : 8人		550 1800 3500	Charter rate for per hour 每小时 Charter rate for half day (4 hours) 四小时 Charter rates for full day (9:00am-5:00pm - 8hours) 一天 9:00am-5:00pm (八小时)
Big Boat Maximum 20 person 包船 (大船) 最高人数 : 20人		820 2950 5250	Charter rate per hour 每小时 Charter rate for half day (4 hours) 四小时 Charter rates for full day (9:00am-5:00pm - 8hours ) 一天 9:00am-5:00pm (八小时)

Note : All of the above require one day booking in advance, except teambuilding which requires 2 weeks advance booking.  
注意 : 以上所有活动需提前一天预约。团队建设则需提前两星期预约。

Please note | Floating jackets are included for all boat trips • All boat & sea activities are subject to favourable sea & weather conditions • Fins are discouraged & not available for hire for snorkelling due to potential damage to corals & violation of local regulations • All activities are subject to hotel availability • Damage to equipments will be charged in full to the signee room or suite account • The resort reserves the right to change, amend or delete the above information without prior notice should it be deemed necessary.

请注意 | 所有水上活动以及乘船游览将会提供救生衣 • 所有船上以及海上活动将会视当天的天气状况以及海况而定 • 碍于当地法律因素, 在进行浮潜/游泳时不可使用脚蹼 • 所有活动将视本度假村的情况而定 • 装备/器材破损或遗失将要求全额赔款, 所游费用将会从借取人的账户/房间户口扣取 • 以上信息本度假村有权进行更改

For further information on our Recreation activity experiences, please visit Recreation Centre, open daily from 8am to 7pm.

**RECREATION ACTIVITIES**

**娱乐活动**

PRIVATE SERVICES 私人服务	PRICE / PERSON (MYR) 价格 / 位 (MYR)	DETAILS 详情
Jungle Trekking with Guide and boat transfer to Long beach 森林徒步至长沙滩 (拉古那) 回程提供船只接送	80	Minimum 4 persons Depart - 10:00am, Return - 12:00pm One day advance booking required 至少4位成团 出发时间10:00am, 返程12:00pm 需提前一天预约
Private Guide 私人向导	130	Land or Sea Activity 陆地或水上活动
Pool Snorkelling Lesson 浮潜练习	50	By Lifeguards 合格救生员授课
Teambuilding Event (for groups only) 团队建设活动(只接受团体报名)	150	Maximum 20 persons 5 challenges for 4 hours 最高人数: 20位 五个挑战·活动时间: 四个小时
Fun Tele-match 竞技游戏	70	Minimum 20 persons 最低人数: 20位

**TRIP TO SEATRU TURTLE CONSERVATION & RESEARCH CENTRE**  
海龟湾 SEATRU 海龟保育及研究中心只于星期二和星期四开放

Trip to SEATRU Turtle Conservation & Research Centre – Chagar Hutang 海龟保育及研究中心之旅 查加尔·胡堂	220	Inclusive of guide, turtle conservation talk and 30-minute snorkeling session. For ages 6 years old and above only. Parental supervision required. One day advance booking required. Departs: Tuesday & Friday (subject to change without prior notice) Time: 10am – 12pm (minimum 4pax, maximum 15pax - 2 boats per trip) 费用包括: 向导·海龟简介和30分钟的浮潜 此活动只限于六岁或以上·需父母陪同 需提前一天预约。 仅在周二和周五开放 (如有更改,恕不另行通知) 时间: 上午10点至下午12点 (最少4人, 最多15人-每趟2条船)
---	-----	--

Note : All of the above require one day booking in advance, except teambuilding which requires 2 weeks advance booking.  
注意: 以上所有活动需提前一天预约。团队建设则需提前两星期预约。

Please note | Floating jackets are included for all boat trips • All boat & sea activities are subject to favourable sea & weather conditions • Fins are discouraged & not available for hire for snorkelling due to potential damage to corals & violation of local regulations • All activities are subject to hotel availability • Damage to equipments will be charged in full to the signee room or suite account • The resort reserves the right to change, amend or delete the above information without prior notice should it be deemed necessary.

请注意 | 所有水上活动以及乘船游览将会提供救生衣 • 所有船上以及海上活动将会视当天的天气状况以及海况而定 • 碍于当地法律因素, 在进行浮潜/游泳时不可使用脚蹼 • 所有活动将视本度假村的情况而定 • 装备/器材破损或遗失将要求全额赔款, 所游费用将会从借取人的账户/房间户口扣取 • 以上信息本度假村有权进行更改

For further information on our Recreation activity experiences, please visit Recreation Centre, open daily from 8am to 7pm.